

تعميم Circular

رقم (66) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

By virtue of the provisions of Article (15/B/17) of Listing Securities Directives, and since the General Assembly of the DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION (JEDI) in its ordinary meeting held on April 30, 2025 did not approve the audited annual financial statements for the year 2024.

استناداً لأحكام المادة (15/ب/17) من تعليمات إدراج الأوراق المالية، ونظراً لعدم مصادقة الهيئة العامة لشركة أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري (JEDI) في اجتماعها العادي المنعقد بتاريخ 2025/4/30 على البيانات المالية السنوية المدققة لعام 2024.

Kindly note that shares of the above mentioned company will continue to be suspended from trading in the second market and will continue to be available for trading in the Unlisted Securities Market (OTC) until further notice.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم استمرار إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه في السوق الثاني في البورصة واستمرار تداولها من خلال سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC) حتى إشعار آخر.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مازن نجيب الوظائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

- CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.
- The above mentioned company.
- Operations Department.

- * نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- الشركة المذكورة أعلاه
- دائرة العمليات.